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‏الملخص

‏من اهم معوقات قيام سوق عربية مشتركة خصوصا او اسواق اسلامية مشتركة
عموما غياب عنصر الثقة بين تلك الدول» فتخشى اي دولة اسلامية او عربية ان تستثمر
في دولة عربية او اسلامية اخمرى خوفا من ان تصادر استثماراتها اذا ما حدث خلاف بين
تلك الدول أو تغيرت انظمتها الحاكمة.

‏وللتغلب على تلك المشكلة قام الباحث بتطوير نظريته لحل المشكلة مستفيدا من
نظرية الرعب التى عملت على منع قيام حرب عاية ثالثة بين الدول العظمى في العالم .
وقد اجرى الباحث تطبيقا لها في مجال التسويق وذلك لاحياء السوق العربية المشتركة
والتى تقوم على اساس النظرية الجديدة نظرية توازن المصالح . وتهدف اساسا الى زيادة
الثقة بين الدول وتحول دون الخوف على استثماراتها من الضياع او المصادرة من قبل
الدولة المضيفة .











Abstract:

The main obstacle for implementing Arab Common Market or
implementing Islamic Common Market was the lack of trust between
those nations. Any Arab or Islamic country would like to invest in
another country: may not doing so because the fear that may loose
their investments tn case any dispute arises later or change in

governments. In order to overcome this obstacle; the author has
developed simple theory to solve this problem by benefiting from a
well known theory called theory of balanced terror which has
prevented Third -World-War to happen.

The author has applied this theory in marketing by reversing
Theory of Balanced -Terror to Balanced -Interest Theory. By
[bookmark: _GoBack]applying the new theory in Arab Common Market. we can establish
trust between Arab Nations in order to revive Arab Common Market.
